

[Text]

MINUTES OF PROCEEDINGS

Tuesday, June 3, 1969.

The Standing Committee on Fisheries and Forestry having been called to meet this day, the following members were present: Messrs. Beaudoin, Borrie, Comeau, Crossman, Crouse, Cyr, Howard (*Skeena*), McGrath, Whelan.—(9)

Appearing: The Honourable Jack Davis, Minister of Fisheries and Forestry.

In attendance: Mr. A. Renwick, Government Financing and Capital Markets Branch, Department of Finance.

At 10:07 a.m. there being no quorum, the members present dispersed.

Thursday, June 5, 1969.

(42)

The Standing Committee on Fisheries and Forestry met this day at 8.12 p.m., the Chairman, Mr. Crossman presiding.

Members present: Messrs. Boulanger, Comeau, Crossman, Crouse, Cyr, Goode, Guay (*Saint-Boniface*), Hogarth, Howard (*Skeena*), Lessard (*LaSalle*), Lundrigan, Mahoney, McGrath, Morison, Noël, and Whelan—(16).

Appearing: The Honourable Jack Davis, Minister of Fisheries and Forestry.

Witness: Mr. A. Renwick, Government Financing and Capital Markets Branch, Department of Finance.

It was agreed that a letter and attached summary of the Forest Resources Research, Faculty of Forestry, University of British Columbia from Dr. J. Harry G. Smith be tabled.

[Traduction]

PROCÈS-VERBAL

Le mardi 3 juin 1969.

Le Comité permanent des pêches et forêts étant convoqué à une réunion ce matin, les députés suivants se sont présentés: MM. Beaudoin, Borrie, Comeau, Crossman, Crouse, Cyr, Howard (*Skeena*), McGrath, et Whelan.—(9)

A comparu: L'honorable Jack Davis, Ministre des pêches et forêts.

En présence de: M. A. Renwick, Direction des finances de l'État et des marchés de capitaux, ministère des Finances.

A 10h.07, comme il n'y a pas le quorum, les députés présents se dispersent.

Le jeudi 5 juin 1969.

(42)

Le Comité permanent des pêches et forêts se réunit ce soir à 8 h. 12, sous la présidence de M. Crossman, président.

Présents: MM. Boulanger, Comeau, Crossman, Crouse, Cyr, Goode, Guay (*Saint-Boniface*), Hogarth, Howard (*Skeena*), Lessard (*LaSalle*), Lundrigan, Mahoney, McGrath, Morison, Noël, Whelan—(16).

A comparu: L'honorable Jack Davis, ministre des Pêches et Forêts.

Témoin: M. A. Renwick, Direction des finances de l'État et des marchés de capitaux, ministère des Finances.

Il est décidé qu'une lettre, accompagnée d'un résumé des travaux de recherche sur les ressources forestières effectués par la Faculté des sciences forestières de l'Université de la Colombie-Britannique, et venant de M. J. Harry G. Smith, soit déposée.